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PROTOKÓŁ Nr LIV/2022 kadencji 2018- 2023 
Z SESJI RADY POWIATU W ŚRODZIE ŚLĄSKIEJ 

odbytej w dniu 27 października  2022 roku, o godz. 1400 
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej 

przy ul. Wrocławskiej 2. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu  
Przewodniczący otworzył sesję oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 
osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał, i powitał 
radnych oraz zaproszonych gości.  
Lista obecności radnych stanowi załączniki nr 1  do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady  
Czy są uwagi do porządku obrad? 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Porządek sesji: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr LIII/2022 z sesji Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu.  
5. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2021-2022 oraz 

analiza wyników sprawdzianów i egzaminów w podległych placówkach. 
7. Kształcenie zawodowe w roku szkolnym 2021/2022. 
8.  „15 min. dla wyborców”. 
9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie: 

- zatwierdzenia programu naprawczego Średzkiego Centrum Zdrowia Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Środzie Śląskiej 
- zmiany uchwały budżetowej na 2022 r., 
- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Średzkiego na lata 2022-2034, 
- ustalenia stawek za zajęcie pasa drogowego na drogach powiatowych w powiecie 
średzkim 

10.  Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wnioski i oświadczenia radnych. 
12. Sprawy różne. 
13. Zamknięcie sesji.                                                                                                                                                             
                                                                                                                                                    

Przewodniczący Rady  
Proszę o przyjęcie porządku obrad poprzez podniesienie ręki, kto z Państwa jest za 
przyjęciem takiego  porządku obrad. Proszę o podniesienie ręki.  
 

ZA – 15 P – 0 W – 0???? 
 
Ad. 3/ Przyjęcie protokół Nr LIII/2022 z sesji Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
 
Przewodniczący Rady 
Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu również poprzez podniesienie 
ręki będziemy akceptować bądź te nie. Kto jest za przyjęciem protokołu Nr LIII/2022 proszę o 
podniesienie ręki, kto jest za.  
 

ZA – 14 P – 0 W – 0???? 
 

Ad. 4/Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu. (załącznik nr 2 do 
protokołu) 
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Przewodniczący Rady 
A teraz tradycyjnie Sprawozdanie z uchwał Rady Powiatu którego nie będziemy odczytywać 
ale  czy radni mają jakieś pytania do punktu 4? Otwieram dyskusję. Nie ma chętnych do 
dyskusji. Zamykam dyskusję. 
 
Ad. 5/ Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między 
sesjami.  
 
Przewodniczący Rady 
Proszę Pana Starostę o przedstawienie tego sprawozdania. 
 
Starosta odczytał powyższe sprawozdanie. 
 
Przewodniczący Rady  
Dziękuję panie Starosto. Otwieram dyskusję, czy ktoś chce zadać jakieś pytanie Panu 
Staroście? Dziękuję bardzo. Zamykam dyskusję.   
 
Ad. 6/ Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2021-2022 
oraz analiza wyników sprawdzianów i egzaminów w podległych placówkach. 
 
Przewodniczący Rady 
Szanowni Państwo w punkcie 6 i 7 będziemy mieć informacje na temat oświaty w naszym 

powiecie są to tematy sesyjne. Pierwszy to Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w 
roku szkolnym 2021-2022 oraz analiza wyników sprawdzianów i egzaminów w podległych 
placówkach. 
 
Informacja ta została omówiona na posiedzeniu Komisji Oświaty w dniu wczorajszym. To jest 
dosyć spory dokument począwszy od uchwał które podejmowaliśmy w tym kierunku, poprzez 
prace tych placówek, poprzez wykonane tam zadania, remonty no i poprzez analizę 
zdawalności egzaminów maturalnych. Proszę bardzo otwieram dyskusję w tym punkcie.  Czy 
są osoby chętne które chciałyby cos dopytać, jest z nami kierownik Mieliński, czy ktoś chce 
może zdać jeszcze pytanie a może Pan kierownik chce coś uzupełnić? Jeżeli nie ma 
chętnych do zadawania pytań. Zamykam dyskusję.    
 

Ad. 7/ Kształcenie zawodowe w roku szkolnym 2021/2022. 
 
Przewodniczący Rady 
Również temat oświatowy, chodzi o kształcenie zawodowe w roku szkolnym 2021/2022 i 
również ta informacja była omawiana na Komisji Oświaty Rady Powiatu w dniu wczorajszym. 
Dokument nie tak obszerny, wskazuje jakie mamy potrzeby w szkolnictwie zawodowym, jak 
jest realizowane. Otwieram dyskusję w tym punkcie. Nie ma chętnych do dyskusji więc 
zamykam dyskusję.  
 
Ad. 8/ „15 minut dla wyborców” 
 
Przewodniczący Rady 
Szanowni Państwo tradycyjny punkt 8 to „15 minut dla wyborców” jeżeli ktoś spoza Rady 
chce zabrać w tym punkcie głos to proszę. 
 
Małgorzata Przesławska – Dyrektor Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1  
Ja chciałam tylko, ponieważ ma być ogłoszony przetarg na termomodernizację u nas w 
szkole, termin wykonywanych zadań to jest rok szkolny z tego co się już orientuję. Ponieważ 
jak Państwo się zapoznali z materiałem u nas w szkole naprawdę że tak powiem 
kolokwialnie jest ciasno, więc mamy zajęcia we wszystkich pomieszczeniach które są w 
szkole. Natomiast w momencie kiedy będzie remont ja sobie nie wyobrażam remontu w 
czasie roku szkolnego termomodernizacji która ma polegać na wymianie też kaloryferów nie 
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jestem w stanie wyłączyć ani jednego gabinetu w ciągu roku szkolnego. Czy w tym 
przetargu, który zostanie ogłoszony na pewno została umieszczona taka klauzula, ze no te 
prace muszą być wykonywane tak żebyśmy mogli realizować zadania oświatowe bo to jest 
podstawa. 
 
Przewodniczący Rady 
Chciałem z Panią Dyrektor na ten temat porozmawiać po sesji, bo już wczoraj na ten temat 
rozmawialiśmy, poza sesją już, jednakże… 
 
Małgorzata Przesławska – Dyrektor Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1  
Ja tylko sygnalizuję. 
 
Przewodniczący Rady 
Na pewno trzeba się skontaktować z wydziałem inwestycji, może bardzo proszę Pan 
kierownik Brzeziński na ten temat dwa słowa bo jest logiczne, żeby nie robić tego zimą bo 
przecież nie będziemy odkręcać zimą kaloryferów. 
 
Małgorzata Przesławska – Dyrektor Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1  
Tak bo wtedy trzeba wyłączyć cały pion, więc to nie jest wyłączenie jednego gabinetu.  
 
Przewodniczący Rady 
Dokładnie tak.    
 
Marcin Brzeziński – Kierownik Wydziału RFP 
Jesteśmy w trakcie postępowania przetargowego na termomodernizacje dwóch budynków 
szkolnych. Jest to projekt dofinansowany z RPO gdzie przesuwaliśmy termin realizacji 
projektu gdyż on pierwotnie zakładał, że przeprowadzimy termomodernizację do końca 
bieżącego roku i wtedy po pierwszych przetargach okazało się w związku z sytuacją- wojną, 
że nie ma chętnych do wykonania określonego zakresu prac, część przetargu podzieliliśmy 
miedzy innymi wyłoniliśmy wykonawcę na termomodernizację szkoły, Specjalnego Ośrodka 
Szkolno-Wychowawczego  tam będą montowane pompy ciepła oddzielnie i realizowana 
termomodernizacja samych ścian i stropów. Natomiast w przypadku Pani Dyrektor szkoły 
jest to temat dość skomplikowany ponieważ tu jest duży zakres i my w przetargu 
rozmawialiśmy z Panią Dyrektor uwzględniliśmy wszystkie te zapisy dotyczące tak zwanych 
cichych dni tam gdzie będą matury, tam gdzie będą egzaminy zawodowe ale również te 
zapisy dotyczące tego że to jest szkoła i prace należy przeprowadzać najlepiej popołudniami. 
Mięliśmy jedną firmę, która przyjechała z Wrocławia oglądać obiekt, oni robią takie obiekty i 
najchętniej zrobili by to wszystkie prace w ferie zimowe. Ja mam nadzieję, ze po prostu 
dojdzie do tego, że trafi się nam duża firma, która wejdzie zrobi i nie będziemy mieli 
problemu. No czekamy na wynik przetargu 2 listopada otwieramy, zobaczymy ile pieniążków, 
jak i jaka firma. Także tutaj będziemy na pewno współpracować  i postaramy się pogodzić z 
pracą szkoły. Ale problem jest ponieważ termin 30 czerwca to jest termin ustalony w 
regulaminie naboru wniosków i żeby go przedłużyć to musiałoby być indywidualnie zgoda 
Zarządu Województwa Dolnośląskiego a z tym będzie ciężko bo RPO już się skończyło, to 
jest RPO 2017-2021 więc musimy dogadać się z firmą. 
 
Przewodniczący Rady  
Dziękuję Panie kierowniku. Pani Dyrektor Starostwo Powiatowe rozwiąże problem 
ewentualnie gdzie mogłyby być matury kiedy taka konieczność by była, proszę się nie 
martwić. 
 
Małgorzata Przesławska – Dyrektor Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1  
Matury to jest najmniejszy problem tak, bo mieliśmy też w CKA matury więc ja mam nadzieję, 
że i w tym roku uda się współpracować gdzie część przynajmniej matur mogłaby się odbyć. 
 
Przewodniczący Rady 
Proszę być z nami  w kontakcie  cały czas. 
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Małgorzata Przesławska – Dyrektor Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1  
Natomiast problem jest w lekcji tak, bo jeśli trzeba będzie wyłączyć pion  no to jest kilka klas 
ja nie wyobrażam sobie gdzie się wtedy pomieścimy to jest dla mnie największy prob.;Em. 
 
Przewodniczący Rady 
Myślę, że Pan kierownik Brzeziński termin nakierował.  
 
Małgorzata Przesławska – Dyrektor Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1  
Z egzaminami to wspólnie z Panem Wicestarostą z Panię kierownik sobie tam jakoś może 
dogadamy i uda się jakoś pogodzić. Natomiast tutaj bardzo proszę o taką ścisłą współpracę i 
jakiś harmonogram prac bo naprawdę my już uczymy w auli w żaczku tak zwanym jak ktoś z 
Państwa chodził do nas do szkoły to wie we wszystkich pomieszczeniach malutkich, 
wszystko jest zagospodarowane i co się dało wyremontować to już wyremontowałam. Nie 
wiem ja już nawet wymyśliłam, że w razie czego  będziemy tu do was przychodzić. 
 
Przewodniczący Rady 
Bardzo zapraszamy, Panie Starosto zapraszamy tutaj uczniów. Proszę jeszcze na ten temat. 
 
Wicestarosta 
Szanowni Państwo jesteśmy w takim momencie, że będziemy się cieszyć jak znajdziemy 
wykonawcę i zmieścimy się w tej kwocie dofinansowania by nasz wkład był jak najniższy 
więc Pani Dyrektor z całym szacunkiem ale to jest problem oczywiście, ale na pewno sobie z 
tym poradzimy. Trzymajmy kciuki za 2 listopada, żeby to była akurat firma która zdecyduje 
się na taka inwestycję do 30 czerwca przyszłego roku. A takie problemy żebyśmy tylko mieli 
to sobie poradzimy. 
 
Małgorzata Przesławska – Dyrektor Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1  
Ja tylko po prostu sygnalizuję, że to jest dla mnie problem, bo nie da się zamknąć szkoły, 
tak. 
 
Przewodniczący Rady 
Oczywiście, nie zamierzamy. Czy są jeszcze osoby chętne do dyskusji  jeżeli nie ma to 
zamykam dyskusję i przechodzimy do panelu dotyczącego uchwał. 
 
Ad. 9/ Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie: 
 

- zatwierdzenia programu naprawczego Średzkiego Centrum Zdrowia Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Środzie Śląskiej 

 
Przewodniczący Rady 
Projekt był wczoraj omawiany przez komisje stałe Rady Powiatu pozyskał pozytywne 
rekomendacje. Dla mniej zorientowanych chcę powiedzieć, że ta, że program naprawczy  to 
obowiązek ustawowy i nie wynika z jakiś szczególnych niegospodarności Pani Dyrektor. To 
wynika z tego, że w roku 2021 de facto usługi medyczne nie były prowadzone. Natomiast był 
zarejestrowany podmiot i wynikły z tego dodatkowe wydatki i wyszła strata netto. Otwieram 
dyskusje dotycząca tej uchwały. Czy są chętni do dyskusji? Nie widzę chętnych do dyskusji. 
Zamykam dyskusję.  Przechodzimy do głosowania, głosowanie wreszcie możemy wykonać 
w sposób, poprzez przycisk a nie poprzez wyrażenie woli. Naciskamy przycisk ZA, Przeciw, 
Wstrzymuje się od głosu. Bardzo proszę . 
 
Rada Powiatu w obecności  radnych, stosunkiem głosów:  ZA – 16 P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę Nr LIV/278/2022 w sprawie zatwierdzenia programu naprawczego Średzkiego 
Centrum Zdrowia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Środzie 
Śląskiej 
 
Bogucki Artur - Za Burdzy Sebastian- Za  Chabraszewski Józef - Za  
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Dulska Honorata- Za Kaczmarek Czesław – ZA Majerowski Marek-Za  Mikła Halina-Za 
Partyka -Basa Judyta-Za Jan Piotrowski- Za Rachwalska Małgorzata- Za  
Szałankiewicz Krzysztof-Za Szremska Joanna-Za, Uszyński Daniel -Za 
Wiatrzyk Agnieszka – Za  Wojewódka Mariusz- ZA  Zachary Maria-Za  
 

-  zmiany uchwały budżetowej na 2022 r., 
 
Przewodniczący Rady 
Projekt był wczoraj również opiniowany przez komisje stałe Rady Powiatu i w większości 
otrzymał rekomendacje pozytywne. Otwieram dyskusje w tym punkcie. Proszę bardzo czy są 
pytania do uchwały, którą wczoraj omawiała Pani Skarbnik?  Nie widzę chętnych do dyskusji. 
Zamykam dyskusję przechodzimy do głosowania. Głosowanie imienne poprzez naciśnięcie 
przycisku  ZA, Przeciw bądź Wstrzymuję się od głosu. Proszę o głosowanie. Starosta nie 
działa. Reset będzie zrobiony. Przepraszam Państwa ale będziemy musieli powtórzyć 
głosowanie. Bardzo proszę kto jest za przyjęciem tej uchwały.  
 
Rada Powiatu w obecności  radnych, stosunkiem głosów:  ZA – 15 P – 0; W - 1  podjęła 
uchwałę Nr LIV/279/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r., 
 
Bogucki Artur - Za Burdzy Sebastian- Za  Chabraszewski Józef - Za  
Dulska Honorata- Za Kaczmarek Czesław – ZA Majerowski Marek-Za  Mikła Halina-Za 
Partyka -Basa Judyta-Za Jan Piotrowski- Za Rachwalska Małgorzata- Za  
Szałankiewicz Krzysztof-Za Szremska Joanna-Za, Uszyński Daniel -Za 
Wiatrzyk Agnieszka – Za  Wojewódka Mariusz- Wstrzymał się, Zachary Maria-Za  
 

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Średzkiego na lata 2022-2034, 
 
Przewodniczący Rady 
To jest jakby powiązane z przed chwilą głosowaną uchwałą o zmianie uchwały budżetowej, 
to jest uchwała o zmianie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Średzkiego na lata 
2022-2034. Projekt był również wczoraj omawiany przez komisje wspólne Rady Powiatu 
uzyskał pozytywna rekomendację otwieram dyskusję w tym punkcie. Nie widzę chętnych do 
dyskusji, zamykam dyskusję. I przechodzimy  do głosowania podobnie jak przed chwilą 
glosowanie imienne ZA, Przeciw, Wstrzymuje się od głosu. Proszę o głosowanie.    
 
Rada Powiatu w obecności  radnych, stosunkiem głosów:  ZA – 14 P – 0; W - 2  podjęła 
uchwałę Nr LIV/280/2022 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Średzkiego na lata 2022-2034 
 
Bogucki Artur - Za Burdzy Sebastian- Za  Chabraszewski Józef - Za  
Dulska Honorata- Za Kaczmarek Czesław – ZA Majerowski Marek- Wstrzymał się 
Mikła Halina-Za Partyka -Basa Judyta-Za Jan Piotrowski- Za  
Rachwalska Małgorzata- Za Szałankiewicz Krzysztof-Za Szremska Joanna-Za, 
Uszyński Daniel –Za Wiatrzyk Agnieszka – Za  Wojewódka Mariusz- Wstrzymał się, 
Zachary Maria-Za  
 

-  ustalenia stawek za zajęcie pasa drogowego na drogach powiatowych w powiecie 
średzkim 

 
Przewodniczący Rady 
Nie chodzi tu bardziej o stawki ale chodzi o pewne stwierdzenia które ustawodawca zmienił 
w ustawach sejmowych, był omawiany wczoraj projekt  na posiedzeniu komisji wspólnych i 
był przyjęty jednogłośnie opiniowany w większości pozytywnie. Otwieram dyskusję w tym 
punkcie. Nie widzę chętnych do dyskutowania. Zamykam dyskusję p[przechodzimy do 
głosowania, głosowanie imienne poprzez naciśnięcie przycisku  ZA, Przeciw, Wstrzymuję się 
od głosu.   
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Rada Powiatu w obecności  radnych, stosunkiem głosów:  ZA – 16 P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę Nr LIV/281/2022 w sprawie ustalenia stawek za zajęcie pasa drogowego na 
drogach powiatowych w powiecie średzkim 
 
Bogucki Artur - Za Burdzy Sebastian- Za  Chabraszewski Józef - Za  
Dulska Honorata- Za Kaczmarek Czesław – ZA Majerowski Marek-Za  Mikła Halina-Za 
Partyka -Basa Judyta-Za Jan Piotrowski- Za Rachwalska Małgorzata- Za  
Szałankiewicz Krzysztof-Za Szremska Joanna-Za, Uszyński Daniel -Za 
Wiatrzyk Agnieszka – Za  Wojewódka Mariusz- ZA  Zachary Maria-Za  
 
Ad. 10/ Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 11/Wnioski i oświadczenia radnych. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 12/Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady 
Bardzo proszę jakieś tematy, które chcielibyście przekazać na forum Rady to bardzo proszę. 
No to skoro Państwo nie macie tematów do przekazania to może ja parę drobiazgów ale 
bardzo miłych. Proszę państwa Forum Miasteczek Polskich  opracowuje ranking  lider w 
pozyskiwaniu funduszy  zewnętrznych i taki ranking opracowano na lata 2020-2021 to chodzi 
o dochody pozyskane z zagranicznych środków zewnętrznych i wykonanych. I proszę 
państwa jest to ranking bezpłatny to jest ważne, że tutaj uczestnicy nie płacą więc nie ma 
przepłacania że ja chcę wystąpić w nim lub nie. I nasz sukces jest taki, że my otrzymaliśmy 
tu czwarte miejsce w ogólnopolskim rankingu. Odebrała to wyróżnienie Pani Skarbnik 
Elżbieta Czarnota. Ale też Państwo doskonale wiecie, że taką osobą która zajmuje tymi 
sprawami u nas jest Pan kierownik Marcin Brzeziński i z tego miejsca chciałem Panu 
serdecznie pogratulować Panie Marcinie jest to dla nas wyróżnienie. 
 
Brawa.  
 
Przewodniczący Rady 
Nie stać nas proszę Państwa na duże prezenty ale skromny bukiecik i taki lampion, żeby 
miał zawsze otwarta głowę na takie pomysły. Bardzo dziękujemy. 
 
Marcin Brzeziński- kierownik Wydziału RFP 
Bardzo miła niespodzianka, nie spodziewałem się, także dziękuję Państwu za współpracę 
przede wszystkim bo efekt naszej pracy to jest efekt pracy całego zespołu, wszystkich 
pracowników urzędu ale również Państwa dobrej decyzji. Pozyskiwanie środków to jest też 
dużo stresu, dużo adrenaliny, dużo problemów i bardzo mi milo, że taka miła niespodzianka. 
Mam przeczucie, że  czeka nas jeszcze wiele sukcesów i naprawdę dobry okres dla Powiatu, 
dla środków zewnętrznych, dużo nowych programów, dużo inwestycji. I ten nowy budżet 
który konstruujemy myśl, że miło Państwa zaskoczy. Także dziękuję ślicznie.   
 
Przewodniczący Rady 
Dziękujemy bardzo.  
 
Brawa. 
 
Przewodniczący Rady 
Szanowni Państwo to jest jedna dobra wiadomość a druga wiadomość jest równie miła jak 
nie jeszcze bardziej no taka, chodzi o wysokość w następnym rankingu w jakim wygrywamy 
a mianowicie pismo Wspólnota opracowało ranking Liderzy Inwestycji to są wydatki 
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samorządów inwestycyjnych w latach 2019-2021 i w tym rankingu od roku 2017 pniemy się 
cały czas w górę więc jeżeli chodzi o inny ranking ogólnokrajowy to zajęliśmy w tym roku 72. 
miejsce na 314 samorządów ale proszę Państwo pierwsze w województwie dolnośląskim. 
Zajęliśmy pierwsze miejsce w województwie dolnośląskim w rankingu Liderzy Inwestycji. No 
myślę, że dziękujemy wszystkim radni, dziękujemy wszystkim którzy są autorami tego, więc 
nam też sobie wzajemnie podziękujmy, ze mogliśmy takie decyzje podejmować. Pani 
Skarbnik dziękujemy  za pracę no i chwalmy się dlaczego mamy się nie chwalić. To z tych 
rzeczy takich miłych. Natomiast jeżeli chodzi o takie drobne informacje proszę Państwa 
nikomu nie musze przypominać, że 11 listopada to święto Niepodległości zaprasza pan 
Starosta i moja skromna osoba jako Państwa przewodniczący i przedstawiciel na godz. 12 
do Kościoła Św. Andrzeja na mszę świętą w intencji ojczyzny potem będzie złożenie wieńca 
pod pomnikiem żołnierzy opolskich. Ale rzeczywiście zdaję sobie sprawę, ze też będą 
miejscowe lokalne jakieś święta więc bardzo proszę nie zapominajmy o tym wielkim święcie 
bo niepodległość nie jest dana raz na zawsze więc ją szanujmy.  
Jeżeli chodzi o inne takie imprezy w tym miesiącu to wpłynęła do mnie od redaktora nasz 
czelnego Gazety Roland z zaproszeniem dla Państwa wszystkich  na 30-lecie gazety Roland 
18 listopada na godz. 18.00 do Powiatowego Centrum Kultury Alternatywnej. Jest to 
najstarsza gazeta na naszym terenie więc to zaproszenie jak najbardziej myślę, że 
powinniśmy przyjąć i uhonorować. W listopadzie mamy jeszcze bardzo ciekawą, ciekawy 
event w Muzeum Regionalnym Zawód Wiedźma prawdy i mity zaproszenie na 17.30 18 
listopada.   
 
Ad. 13/ Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady wobec zrealizowanego porządku posiedzenia zamknął LIV w 
kadencji 2018 – 2023 posiedzenie Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
 
Protokołowała:     
Maria Pstrowska 

 
Przewodniczący Rady 

Artur Bogucki 


